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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:897 Polishundar

Fler synliga poliser är nödvändigt för att skapa en ökad trygghet i Sverige. 
Polisen behöver även rätt resurser för att kunna utreda brott snabbare. Många 
poliser upplever hundar som en viktig del i arbetet att upprätthålla lag och 
ordning. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att öka antalet polishundar i 
Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-28
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


